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Pan Prezydent Piotr Jedliński 

Urząd Miejski w Koszalinie

Zapytanie

Szanowni Panie Prezydencie

W sprawie : inwestycji drogowej na Górze Chełmskiej i ewentualnej wycinki drzew pod 
wybudowanie drogi.

Podczas internetowego dyżuai radnej, zostało skierowane do Pana Prezydenta Piotra 
Jedlińskiego zapytanie w kontekście niedawno ogłoszonego przez Prezydenta sukcesu 
otrzymania środków z programu rządowego na konkretne inwestycje.

W związku z tą informacją kieruję do Pana Prezydenta konkretne zapytanie mieszkańc :

1. Ile drzew w najcenniejszym dla mieszkańców miejscu postanowił Pan wyciąć w 
związku z budową drogi i parkingów na Górze Chełmskiej?

Pytanie jest o tyle ważne gdyż zaprojektowana droga prawdopodobnie nie prowadzi 
po istniejących już drogach leśnych, ale wprost przez las na Górze Chełmskiej.

Z poważaniem 
Dorota Róża Chałat 
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